
Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma ftir Brf Sundbypark 1, den 4 Mai
2017, gällande verksamhetsåret 2016.

Närvarande medlemmar; Se bifogad närvaroförteckning
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Tirno Starck öppnade årets föreningsstänrrna och hälsade de närvarande välkomna.

Förteckningen (Röstlängden) över närvarande medlemmar, ombud och biträden upprättades.
Bifogas protokollet.

Stämmodeltagarna valde Tirno Starck till stämmoordförande

Karin Pettersson valdes till stärnmosekreterare.

Stämman faststäl lde föreslagen dagordn ing.

Mattias Hellström och Kia Silverplatz valdes till justeringsmän.

Utsänd kallelse till fureningens stämma godkändes.

Kassören föredrog årsredovisningen. Mötet beslöt att Iägga styrelsens

årsredovi sni ng ti I I handlingarna.

Föreningens nya revisor Anneli Rickardssson föredrog föreningens

revisionsberättelse i vilken revisorn rekommenderade stämrnan att ge styrelsen

ansvarsfrihet för det gångna året.

Stärnman fastställde presenterad balans- och resultaträkning for 2016.

Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 20 I 6.

Stämrnan beslöt att använda uppkomrnen vinst enligt fästställd balansräkning.

Stärnrnan beslutade atttvå prisbasbelopp (exkl. sociala avgifter) avsätts som

st1'relsearvode f'ör verksarnhets äret 20 I 7 .

Sittande stl,relse kvarstår för 2011 .

Ordinarie:

Ti m o Starck ( OrclJ-örancle )

Peter Frisk (Kassör)

Kctrin Pettersson. Mattias Hellström. Jonas Ltmdström

S uppleanter

Kia Silverplatz, lrina Dragunova

Stämman beslutade att sittande revisor ska kvarstår.

Stämman beslutade att ny valberedning blir Cecilia Lindgren.
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§ 16 Övriga tiågor

F. Hur skall underhållet av sopstationer ske i ffamtiden?

S. Föreningen underhåller detta på städdagarna.

F. Niir går Com Hem avtalet ut.?

S. Sommaren 2018.

F. När ska trasiga lampor på Plogbillsgränd?

S. Styrelsen planerar att byta ut belysningen i hela området, Detta kommer vara ske innan hösten

F. Är grusgångarna ftirdigställda?

S. Nej, yuerligare ett lager grus skall påfdras i Juni 2017.

F. Vad skall vi göra medstuprör som saknas 1 dm?

S. Styrelsen återkommer med annan lösning än att var och en köper själv. Åtgarder gällande sättningar

vid vissa garageuppfarter kommer informeras om under sommaren. Styrelsen har inventerat behovet och

kontaktar aktuella medlemmar.

F. Fungerar råttftillorna?

S. Ja. rångift fulls på av Anticimex med jämna mellanrum.

F. Hur agerar styrelsen gällande ny planerad väg till Solvalla?

S. Styrelsen har överklagat forslag på ny väg till Solvalla. Inget beslut tagit ännu. Styrelsen informerar
medlemmarna när något nytt information.

Allmcin information

Fönåd kommer byggas vid Åkertegsgränd 9 ft)r lorvaring av, farthinder, partytält, gräsklippare m.m.

Gräsklippare kommer att inforskaffas till fdreningen.

Parkeringsrutor bör målas om och flyttas till bätffe platser.

Soptunnor vid lekplatserna tas bort vid städdagen 615-1'7 .ldag fulls soptunnorna med hundbajs.

§ 17 Stärnman avslutades av Timo Starck.
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